



🍀 New Year Poon Choi 🍀

温の盆菜

温野菜のプンチョイ

敬請提前1天預訂 Orders must be placed at least 1 day in advance

\$788
 4人份 For 4

早鳥優惠
 Early Bird Offer

由即日起至2月5日
 凡預訂温の盆菜(4人份)一個，
 即送您\$100温野菜現金券(1張)*



温の盆菜



鮑魚
蝦
松葉蟹腳
帶子
豬軟骨
炸豆腐魚球
年糕福袋
竹輪
芝士雞肉丸
蝦丸
粟米
● 椰菜雞肉卷
黑芋絲
● 赤板魚片
白蘿蔔
芋頭
水菜
本菇

Abalone
Shrimp
Matsuba Crab Leg
Scallop
Pork Soft Bone
Fried Bean Curd and Fish Cake
Bean Curd with Mochi
Chikuwa
Chicken Ball with Cheese
Shrimp Ball
Sweet Corn
● Chicken Roll with Cabbage
Black Shirataki
● Sliced Fish Cakes
Radish
Taro
Potherb Mustard(Mizuna)
Big Shimeji Mushroom

アワビ
エビ
松葉ガニ足
ホタテ
とんこつ
おとうふかまぼこ
もち入り福袋
ちくわ
チーズ入り鶏団子
エビ団子
とうもろこし
● 鶏肉のキャベツ巻き
黒糸コンニャク
● 赤かまぼこ
しゃぶしゃぶ大根
里芋
はりはり水菜
大ぶりしめじ

\$788
4人份 For 4

早鳥優惠
Early Bird Offer

由即日起至2月5日
凡預訂温の盆菜(4人份)一個，
即送您\$100温野菜現金券(1張)*



追加肉の盛合

英國安格斯牛肋肉、
丹麥豚梅肉、
丹麥雞腿肉
(各200g)

Add-on Meat Platter

UK Angus Short Rib,
Danish Pork Collar and
Danish Chicken Thigh
(200g each)

お肉の盛り合わせ

UKアングスカルビ、
デンマーク産豚肩ロース、
デンマーク産鶏もも肉
(各200g)

\$99.5

5折 50% off

\$199

原價 Original Price

數量有限，售完即止。只限外賣自取。每日16:00截單。敬請提前1天預訂。最後取温の盆菜日期為2021年2月28日。必須於同一分店預訂及領取温の盆菜。不可與優惠券、現金券及其他優惠同時使用(包括會員優惠)。會員必須親身到店落單，並出示有效之Kabu Pass，方可儲分。*\$100温野菜現金券須受有關條款及細則約束，詳情請參閱現金券背面之條款及細則。現金券如有遺失或損毀，恕不補發。所有圖片為產品於某一狀態下拍攝，僅顯示產品大概外觀，如對產品有任何查詢，歡迎與店員聯絡。如有任何爭議，温野菜保留最終決定權。

While stocks last. For takeaway only. Orders must be placed at least 1 day in advance by 16:00 every day. Last pick-up date is 28 February 2021. Order must be placed and pick-up at the same shop. Cannot be used in conjunction with coupons, cash coupons and other promotional offers (including membership privileges). Members must present a valid Kabu Pass before placing order for reward collection. *Use of \$100 On-Yasai coupon is subject to the relevant terms and conditions, please refer to the overleaf of the coupon for details. Lost or damaged Coupons will not be replaced. Photos of products are taken under certain conditions and reveal only the general appearance. Should there be any questions. Please ask our staff for assistance. In case of any disputes, On-Yasai reserves the right of final decision on all related matters.